
Stovner Hundeklubb - Styremøte 

Møtereferat 

24.02.2022, Oslo MET Lillestrøm 

Til stede 

Styret: Elisabeth Wilhelmsen, Anette B. Nordby, Anne Lise Ytreberg, Kristin N. 

Hauger, Nina Skjelstad, Christian Fredrik Ekeren 

Fra komitéer: Hilde Hov (Bruks), Jon G. Olsen (AG), Katja Nielsen (LP) 

Saker 

 

Sak 1: Årsmøte – utsatt: Ny dato 26.04.22 kl.19. Sted: Oslo MET Lillestrøm. Styret 

møter kl.18. 

 

Sak 2: Ønske om å utarbeide et årshjul for aktivitetene i Stovner Hundeklubb. 

Sak 3: Overlevering av oppgaver til nye medlemmer i styret og komitéer. 

Styret ønsker at det blir utarbeidet en rutine for overlevering til nye styremedlemmer 

og komitémedlemmer. Ønske om at det lages et arkivsystem. 

Sak 4: Det er inngått en muntlig avtale med bonden på Kløfta om at han strør veien 

ned til Kløftahallen på vinterhalvåret. 

Sak 5: Sponsoravtaler 

Styret ønsker at vi skal sjekke ut alternativer til sponsoravtale med Royal Canin. 

Avtale med Royal Canin etter 2022 er foreløpig ikke godkjent av styret.  

Styret ønsker også dokumentasjon på alle inngåtte avtaler vi har pr i dag. Dette må 

overleveres styret fra tidligere PR komité. 

Styret ønsker oversikt over kontaktpersoner på inngåtte sponsoravtaler (Dogwalker, 

Viken teppevask, Dyrenes venn, Buddy, Canelana, Comet Sport?)  

Styret ønsker å revurdere alle avtaler klubben har i dag. Styret gav Hege Tollefsen 

myndighet til å lete etter gode avtaler som Stovner Hundeklubb kan tilby alle 

medlemmene.  

Styret ønsker også fokus på samarbeidsavtaler til hele medlemsmassen, ikke bare 

avtaler tiltenkt de aktive medlemmene i klubben. 

Sak 6: PR komité 



Er medlemsutsendelsen PR skulle sende før de sluttet sendt ut? Nei, trolig ikke. 

Kristin skulle sjekke opp med Ivar. 

Styret snakket om å dele opp oppgavene til PR. F.eks. dele opp at noen tar ansvar for 

sponsorer etc., andre tar ansvar for aktiviteter i regi av klubben. 

Sak 7: Klubbtøy 

Christian Fredrik kontakter Trimtex for å åpne bestilling. 

Sak 8: Oppgaveliste til styret 

Ønske om å utarbeide en oppgaveliste for hvilke forskjellige arbeidsoppgaver som 

skal gjøres i styret. Foreløpig har Anette tatt veldig mye selv. Flere oppgaver er det 

naturlig å delegere til resten av styret og komitéene. 

Sak 9: Filming til kommersielt bruk 

Flere ganger avslått tidligere. Styret avventende til å godkjenne. Styret ønsker tilbud 

om hva klubben kan få til gjengjeld. Rabatt, logo på nettside etc. først. 

Sak 10: Signere mandater 

Anette oppdatere mandatene må retningslinjer for sosiale medier og grupper knyttet 

til Stovner Hundeklubb. 

Alle komitémedlemmer må underskrive disse og sende til styret. 

Anette minner om at man kun kan sitte i én komité. Styremedlemmer har ikke 

anledning til å være komitémedlem. Anette har gitt den nye RL-komité en innføring i 

komitéens arbeid, og trekker seg nå ut fra komitéens arbeid nå som de fungerer 

selvstendig. Anette understreker for Kristin at Kristin ikke kan opptre som en del av 

LP-komitéen ovenfor medlemmer i klubben. 

Sak 11: Regnskap 

• Mangler fortsatt årsmeldinger fra grenene. Komitéene sende disse ASAP. 

• Komitéene må gå over budsjettene sine og eventuelt oppdatere disse. 

• Sekretær tar fra nå av ut alle bilag fra NKK og arkiverer disse. 

• Avregning fra NKK sendes hver gang til kontaktperson pr. stevne. – NB! 

Avregning må videresendes til styret.  

• Styret etterlyser stevneinntekter fra LP. Ulla sjekker opp. 

• Fakturering – styret skal spørre regnskapsbyrå om mulighetene for e-faktura til 

medlemmene. 

• Komitéene skal sende innmeldinger av nye medlemmer selv. Anette gir 

opplæring. Anette lager rutinedokument for faktura og innmelding. 



Sak 12: Stevnedatoer 

• Avtale om at alle komitéer begynner å forberede stevnedatoer for 

vinterhalvåret 2022/2023 nå. 

• AG-komitéen forbereder Oslo Hundeshow 2023. 

• AG-komitéen skal avholde Oslo Hundeshow 09. mai 202 

 

Sak 13: Eventuelt 

• Kode på Kløftahallen byttes nå. 

• Vi må oppdatere ordensreglementet. 

• Hallen trenger en opprydding. 

• Ønsker posestasjon som vi kan sette ut på stevner. Sponsor? Spørre Rusken? 

• Komitéene får mye SPAM på mail. Løsning – bytte e-post adresser. 

• Web-side går veldig sent. Styret vurdere bytte leverandør. 

Sak 14: Frister og møtedatoer 

• 23. mars 2022 – frist for innsending av årsmelding. Ønsker planlagte 

aktiviteter fra grenene. 

• 24. mars 2022 – Styremøte 

• 20. april 2022 – Styremøte 

• 09. mai 2022 – Styremøte 

• Det ble besluttet at komitéene til vanlig skal være med på hvert 2. styremøte. 

 

 

 

 

  

 

 

Referat sendt av: Christian Fredrik Ekeren 

  

 


